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19 NOV 2019

Aan.

Dames en heren,

Hierbij stuur ik u een kopie van een brief die ik vandaag heb gestuurd naar het college 
van B&W. de inhoud van die brief behoeft mijn inziens geen nadere uitleg. Maar op ver
zoek ben ik daar uiteraard wel toe bereid.

Bijlage: 1 kopie brief “191118 uitspraak woordvoerder over stijging tarief GFT afval"



Meerde, 18 nov.2019
Betreft: verhoging tarief GFT afval

KOPIE

B&W van de gemeente Meerde 
Dorpsstraat 1 
8181 HL Meerde

Dames en heren,

Tot mijn grote verbazing en ergernis lees ik in De Stentor van 16 nov. jl. de uitspraak van de gemeentelij
ke woordvoerder  Hij beweert dat het de schuld van de burgers is dat het tarief voor het 
ophalen van restafval (GFT) zo sterk is gestegen voor het jaar 2020. Minder vuil ophalen kost meer vol
gens hem.

Is dit manneke niet op de hoogte van het beleid van de gemeente Meerde? Die gemeente dringt er al 
jaren bij de burgers op aan om tot minimale restafval te komen door goede scheiding en hergebruik van 
afval materialen.
De gemeente heeft verzuimd haar burgers goede voorlichting te geven door niet te melden dat door ver
mindering van GFT afval het tarief ongecontroleerd zou stijgen. Minder ophalen maar de burgers meer 
laten betalen is een contractuele fout door de gemeente gemaakt. Nu legt dit manneke (in opdracht?) de 
schuld van de tariefstijging bij de burgers.
Ontslaan van die woordvoerder zal wel niet kunnen maar wellicht is er bij een andere dienst van de ge
meente wel een plaatsje met minder inhoud voor hem waar hij beter kan functioneren.

Trouwens, de gemeente vindt de stijging van het ROVA-tarief heel fijn want dat levert meer dividend op 
dat bij de vrije reserves kan worden gevoegd. Geld waarmee onvoorziene blunders kunnen worden afge
dekt. De gemeente zegt aan haar inwoners dat de vervuiler betaalt maar weigert het spel eerlijk te spelen 
en haar burgers te vertellen dat o.a.de dividenden van de ROVA niet als opbrengsten voor de vervuilers 
worden aangemerkt maar stiekem worden weggesluisd.

Ik eis dat de burgemeester namens de gemeente excuses aanbied aan de inwoners voor de incorrecte 
uitspraak van de gemeentelijke woordvoerder.

Deze blunder is voor mij temeer aanleiding om te pleiten voor het stelsel van woordvoerders af te schaf
fen. Laat de verantwoordelijken (burgemeester en wethouders en de directeur) voor hun eigen verant
woordelijkheid het woord doen en zich niet verschuilen achter woordvoeders.

In afwachting van het antwoord van uw college op mijn hierboven gestelde eis, teken ik,

met vriendelijke groet,

i.a.a.: de Gemeenteraad
, griffier 

, manager


